
F13 kamratförening. 

Protokoll fört vid styrelsemöte tisdagen den 15 NOV 2011. 

Närvarande: Carsten, Agneta, Lars-Erik, Janne, Bernt, Bosse och Hasse. 

Frånvarande: Åke och Björn. 

1. Ordförande öppnade mötet. 
2. Sedvanliga formalia godkändes 
3. Lars Erik lät meddela att efter kontakt med vårt försäkringsbolag visade 

det sig att vi var något överförsäkrade (16 basbelopp). Mötet beslutade 
att vi skulle stå kvar där tillsvidare och att L-E tar kontakt med 
flygvapenmuseet för att höra vad ersättningsnivån på deras 
flygplanmodeller ligger. Mötet beslutade också att sekreteraren 
ansvarar för CDn som innehåller inventarieförteckningen för 
föreningens prylar. Ordföranden informerade om att han kontaktat 
kommunen angående vårt hyreskontrakt, där han trodde att detsamma 
skulle komma till stånd före årsskiftet 11/12. Beslut togs även om att 
Medlemsmatrikel och inbetalningsblankett kommer att medfölja nästa 
utgåva av vår tidning. 

4. Vid övriga frågor repeterades tågordningen vid kommande höstmöte. 
Den 29/11 packas vårt senaste nr av bladet. Janne ansvarar för att den 
efter packning kommer till Malmen. Agneta svarar för att blomma 
anskaffas till Stugfogden vid Julkaffet. Mötet beslutade att Per 
Lindehoff skall av föreningen få 500 sek för att han hjälpt oss med vår 
hemsida. Bernt tog upp ett ex på hur man kunde utnyttja vår lokal 
bättre, vilket ledde till bifall hos alla närvarande. 

5. Nästa möte 17/1 -12 
6. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet.                                                                    Justeras.                                                                                                                                                

 

 

Hans Gustafsson.                                                                Carsten Aronsson. 

 

 

 



 

 

  

 
 


